

"Within each of us dwells a dual nature of light and darkness, conscious and subconscious, hope and despair. And yet we often deny our own darkness until it creeps up on us like a fiendish and unwelcome guest.

Born in Berlin but lost in the woods, Deep Black was formed in 2010 with the meeting of vocalist Cain Seth Martians and the multi-talented Lee Bear God. The band is defined by heavy grooves and somber melodies that drags the darkness into the spotlight, at once taming it and embracing it. The music lends a faithful soundtrack to the many absurdities and mysteries of life; beckoning you to confront your own hidden self. Deep Black is bound to get it's hooks in you.

Deep Black are currently in the studio working on their debut album "Nails", which is slated for a mid-2012 joint release courtesy of Ván Records and Domestic Genocide Records."

"In uns allen wohnt die Dualität von Licht und Schatten, Bewusstsein und Unterbewusstsein, Hoffnung und Verzweiflung. Oft verdrängen wir unsere eigenen Dämonen bis sie an uns hoch kriechen wie ein teuflischer, ungebetener Gast. In Berlin geboren, doch in den Wäldern verloren gegangen, wurde Deep Black im Jahre 2010 durch den Sänger C.S. Martians und den Multinstrumentalisten Lee Bear God gegründet.

Die Band definiert sich über schwere Grooves und düstere Melodien, die das Dunkel in den Mittelpunkt ziehen, es aber gleichzeitig zähmt und umarmt. Ihre Musik ist der Soundtrack zu all den Absurditäten und Mysterien des Lebens; eine Einladung dich mit deinem eigenen, maskierten Selbst auseinander zu setzen. Deep Black haben dich am Haken."

Die Band ist steht vor der Vollendung ihres Debut "Nails", welches, voraussichtlich August 2012 bei Ván Records und Domestic Genocide Records erscheinen wird.